
POROČILO O IZMENJAVI 

1. Kako ste bili zadovoljni z izmenjavo in zakaj?  

Z izmenjavo sem bil zadovoljen. Iskreno mi je ob izbiri šole bolj kot ne pomembnejšo vlogo 

igralo mesto kot sama šola, zato svoje izbire ne obžalujem. Amsterdam je čudovito mesto. Od 

šole sem mogoče pričakoval malce več intenzivnosti, ampak je bilo vseeno lepo.  

 

2. Ste imeli redna predavanja v angleščini ali samo občasne konzultacije?  

Urnik je bil sestavljen iz osmih srečanj mindfulness-a, enkrat tedensko predavanja in enkrat 

tedensko srečanja z manjšo skupino. Vse pa je bilo v angleščini. 

  

3. Kako bi ocenili kakovost študija? Kakšni so bili profesorji? Bi kateri predmet/profesorja 

posebej pohvalili/skritizirali?  

Študij se mi zdi kakovosten, deluje pa po principu, da profesorji od tebe pričakujejo, da 

vnaprej predelaš literaturo, ki je na spletu. Predavanja in srečanja v manjših skupinah so 

namenjena predvsem diskusijam in razpravam na temo prebranega. Profesorji so bili super, 

večinoma so zelo mladi in zato se mi zdi, da Še toliko dostopnejši. Odnosi in vzdušje, ki se 

ustvari med prefosorji in študenti je nekaj popolnoma drugačnega kot smo vajeni v Sloveniji. 

Zelo so organizirani, pripravljeni priskočiti na pomoč, dosegljivi, razumljivi in odprti. 

Pohvalil pa bi predvsem prof. Goosen, ki je vodja tega programa na HvA, in je bila letos tudi 

vodja moje manjše skupine.  

  

4. Kakšni so življenjski stroški v primerjavi s temi v Sloveniji? Koliko je treba imeti za 

namestitev?  

Življenjski stroški so bistveno višji kot v Sloveniji, je pa odvisno od tega, kaj hočeš ozroma 

pričakuješ. Javni prevoz je precej drag, tudi živila niso ravno poceni (nizozemska veriga 

trgovin Albert Heijn je precej draga, med cenejšimi sta Jumbo in Lidl). Jaz sem žiel v sobi, 

kjer sem imel svojo kopalnico in kuhinjo in sem za najemnino plačeval 580 € mesečno. Živel 

sem v predelu Zuiderzeeweg, ki je od centra mesta oddaljen slabih pet kilometrov, od šole pa 

slabih 10 minut vožnje z avtobusom. Dobra stran moje namestitve je bila, da sem imel postajo 

za tram, ki pelje direkt v center mesta, in avtobus, ki me je pripeljal pet minut hoje stran od 

šole, le dobrih sto metrov stran. Kljub temu namestitev v tem domu odsvetujem, saj je precej 



neurejen, nima večjih prostorov za druženje, tudi oprema je precej slaba (v sobah so miši, 

velikokrat se zgodi da ni tople vode tudi po več dni, prezračevalni sistem je slab, kar se 

predvsem občuti pozimi in poleti ...). Še ena dobra stran namestitve je bila tudi to, da je za 

našo namestitev poskrbela šola in se nam ni bilo treba dosti obremenjevati s tem.  

 

5. Je ustanova velika? Sprejme veliko tujih študentov? Kakšne so možnosti za druženje z 

domačimi in tujimi študenti?  

Ustanova je velika, nimam pa občutka, koliko tujih študentov sprejme. V naši Erasmus skupini 

je bilo nekaj tujih študentov, vendar tudi veliko domačih, nizozemskih, študentov. Možnosti za 

druženje z vsemi študenti na faksu je veliko, saj je faks tako narejen, da res ponuja nešteto 

možnosti za druženje. Tudi sam program je zasnovan tako, da se res spodbuja mreženje in 

druženje med vsemi študenti.  

 

6. Kakšno je mesto?  

Mesto je lepo, se pa precej hitro naveličaš gužve, ki je vsestalno prisotna. Ogromno je 

muzejev, galerij, razstav in znamenotosti vrednih ogleda (pametna je investicija v 

Museumkaart). Nizozemska ima po mojem mnenju odličen javni prevoz, ki je sicer drag, 

ampak deluje. Najučinkovitejši transport po mestu, ki je obenem tudi najcenejši, je vožnja s 

kolesom, ki pa ni nujno za vsakogar najpreimernejša. Če se ne boste posluževali kolesa, je 

najlažje, da si nabavite OV-Chipkaart kartico, ki deluje enako kot Urbana v Ljubljani in se z 

njo prevažate naokrog. Če pa vam finance in čas dopuščajo pa se res odpravite v kakšno mesto 

izven Amsterdama (Hag, Ultrecht, Rotterdam, Haarlem, Horn ...), kjer boste imeli možnost 

bolje izkusiti tisto »nizozemskost«, kot v precej populariziranem Amsterdamu.  

 

7. Kako je bilo poskrbljeno za obšolske dejavnosti? 

Prav veliko obšolskih dejavnosti nismo imeli, so bile pa v sklopu programa organizirane razne 

aktivnosti, pri katerih smo se med seboj spoznavali in sodelovali. Razdeljeni smo bili v manjše 

skupine med pet in sedem članov, in vsak tedenn je bila ena skupina določena, da organizira 

C&I (connect and inspire), kjer je bila naloga pripraviti neko dejavnost za celotno Erasmus 

skupino, ki je štela približno 50 študentov.  

  



8. Kaj priporočate študentom, ki nameravajo iti na študij tja?  

Take it easy. Mogoče se vse skupaj sliši strašno zahtevno in naporno, vendar vam zagotavljam, 

da ni. Dela je res malo, izpiti so dobesedno trije – esej, portfolio in projekt, ki ga izdelate 

skupaj v skupini. Je pa res veliko stvari precej dražjih in res ni smotrno pričakovati, da bo 

Erasmus štipendija pokrila vse stroške, ki jih boste imeli med svojim bivanjem na 

Nizozemskem.  

 

9. Ali dovolite objavo elektronskega naslova (za druge študente, ki bi jih zanimalo več praktičnih 

podrobnosti)?« 

Dovolim, gasper.kastelic.uk@gmail.com.  
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